

Title (en)

Small portable folding board for the temporary display of information.

Title (de)

Kleine klappbare und transportable Tafel für kurzzeitige Sichtanzeige.

Title (fr)

Petit panneau repliable et transportable pour l'affichage temporaire d'une indication.

Publication

EP 0037145 A1 19811007 (FR)

Application

EP 81200319 A 19810323

Priority

BE 200061 A 19800401

Abstract (en)

Board comprising two elongated and substantially rectangular support elements 24 and 25, the supports elements being each equipped: a) on at least one face, with a surface 35 that will take erasable writing, b) on at least one long side, with an integral stiffening means 26, 27, 28, 29, c) on one of the short sides, with means of assembly 34, d) on the other short side, with at least one tongue 30, 31, 32, shaped and integral and conjointly capable of firmly holding a writing instrument 33 by clamping it. Figure 8 is the figure to be considered. <IMAGE>

Abstract (fr)

Petit panneau repliable, transportable, comportant deux éléments supports allongés et sensiblement rectangulaires 24 et 25 et permettant l'affichage temporaire d'une indication, les éléments supports étant équipés chacun: a) sur au moins une face d'une surface 35 acceptant une écriture effaçable, b) sur au moins un long côté, d'un moyen solidaire de rigidification 26,27,28,29, c) sur l'un des petits côtés, de moyens d'assemblage 34, d) sur l'autre petit côté, d'au moins une languette 30,31,32, en forme, solidaire, capable de fixer conjointement et fermement par pinçage un instrument d'écriture 33. La figure 8 est la figure à considérer.

IPC 1-7

G09F 15/00; G09F 7/00

IPC 8 full level

G09F 7/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

G09F 7/00 (2013.01)

Citation (search report)

- [P] EP 0022761 A1 19810121 - EURINBEL S A [BE]
- [A] DE 2710419 A1 19780914 - NAMOKEL HERBERT, et al
- [A] FR 2432193 A1 19800222 - GEOFFROY CHRISTIAN

Cited by

GB2118135A; US4946039A

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB IT LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0037145 A1 19811007

DOCDB simple family (application)

EP 81200319 A 19810323